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Protokół nr V/2024 

z sesji Rady Miejskiej w Nowej Dębie 

w dniu 24 lipca 2024 r. 

 
V Sesja Rady Miejskiej w Nowej Dębie odbyła się w sali Samorządowego Ośrodka Kultury 

w Nowej Dębie i trwała od godz. 1601 do godz. 1753. 

W sesji uczestniczyło 12 radnych, zgodnie z listą stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu. 

Radni obecni;  

1. Tomasz Dziemianko 

2. Barbara Jaskot 

3. Wojciech Kasica 

4. Beata Kosior 

5. Stanisław Rawski 

6. Dariusz Róg 

7. Joanna Serafin 

8. Stanisław Skimina 

9. Marian Tomczyk 

10. Damian Wolan 

11. Tomasz Wolan 

12. Stanisława Żarkowska 

Radni nieobecni; 

1.   Hubert Kopeć 

2.   Anita Nowotko-Chmielowiec 

3.   Łukasz Serafin 

Ponadto w sesji uczestniczyły osoby zaproszone, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik 

nr 2 do protokołu. 

Ad. 1.  

Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Kosior, która powitała radnych 

oraz osoby uczestniczące w sesji. Następnie stwierdziła wymaganą liczbę radnych - 12 do 

podejmowania prawomocnych uchwał. Przewodnicząca poinformowała również, że zgodnie  

z obowiązującymi przepisami sesja jest nagrywana za pomocą urządzeń rejestrujących dźwięk  

i obraz, a jej przebieg transmitowany jest na żywo w internecie.  

Podczas sesji burmistrz Wiesław Ordon wraz z Prezydium Rady Miejskiej skierował 

podziękowania dla Pani Renaty Bal Dyrektor Biura Obsługi Jednostek Samorządowych i Pana 

Leszka Mirowskiego Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowej 

Dębie w związku z zakończeniem pracy zawodowej i przejściem na zasłużoną emeryturę.  

W krótkich wystąpieniach kierownicy jednostek  również podziękowali za wieloletnią współpracę.  

Ad. 2.  

Przewodnicząca obrad przedstawiła proponowany porządek sesji. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Miejskiej. 
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4. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Nowa Dęba na 2024 rok, 

b) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

ustalenia stawki takiej opłaty oraz zwolnienia z opłaty, 

c) w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze sąsiedzkie oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia  

z opłat, a także trybu ich pobierania, 

d) w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Nowa Dęba oraz określenia granic obwodów, 

e) w sprawie przekazania do prowadzenia w drodze umowy Publicznej Szkoły Podstawowej im. 

Św. Jadwigi Królowej w Alfredówce, Stowarzyszeniu Veritas et Bonum z siedzibą w Alfredówce, 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie opłat za pobyt dziecka w Żłobku Miejskim w Nowej Dębie, 

g) uchylająca uchwałę w sprawie ustanowienia świadczenia na rzecz rodziny „bon żłobkowy”, 

h) w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania porządku i czystości na terenie gminy, 

i) w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, 

j) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości, 

k) w sprawie wyrażenia woli kontynuacji członkostwa Gminy Nowa Dęba w Stowarzyszeniu 

Lokalna Grupa Rybacka Puszczy Sandomierskiej w okresie programowania 2021-2027, 

l) w sprawie zmiany Statutu Samorządowego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Nowej Dębie, 

m) w sprawie zmiany Statutu Biura Obsługi Jednostek Samorządowych w Nowej Dębie. 

5. Oświadczenie Rady Miejskiej w Nowej Dębie w sprawie lokalizacji instalacji termicznego 

przetwarzania odpadów. 

6. Zapytania i wnioski mieszkańców. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z realizacji uchwał Rady Miejskiej. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Zamknięcie obrad. 

Przewodnicząca zwróciła się z zapytaniem, czy są uwagi lub wnioski do przedstawionego 

porządku obrad. Elżbieta Gil Sekretarz Gminy w imieniu Burmistrza MiG wniosła o wprowadzenie 

do porządku obrad uchwały w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania na realizację 

zadania wykraczającego poza rok budżetowy 2024.W uzasadnieniu do wniosku poinformowała, 

że projekt uchwały dotyczy opracowania planu ogólnego miasta i gminy Nowa Dęba. 

Przeprowadzone postępowania przetargowe nie wyłoniło wykonawcy, ponieważ nie zgłosił się 

żaden oferent. Aby dalej móc prowadzić tryb postępowania przetargowego zamówienia 

publicznego, konieczne jest zaciągnięcie zobowiązania na lata 2025-2026. Innych wniosków nie 

było. Przewodnicząca poddała złożony wniosek pod głosowanie. 

Głosowano: wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały  

w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania wykraczającego 

poza rok budżetowy 2024. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne 

ZA (12) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Stanisław Rawski, 

Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz 

Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Hubert Kopeć, Anita Nowotko-Chmielowiec, Łukasz Serafin 

Następnie przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad po zmianie. 

Głosowano w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Stanisław Rawski, 

Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz 

Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Hubert Kopeć, Anita Nowotko-Chmielowiec, Łukasz Serafin 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Beata Kosior zwróciła się do radnych z zapytaniem, czy są uwagi do protokołu  

z IV sesji Rady Miejskiej w dniu 27 czerwca 2024 r. Uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z IV sesji Rady Miejskiej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (11) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Stanisław Rawski, 

Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława 

Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Tomasz Wolan 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Hubert Kopeć, Anita Nowotko-Chmielowiec, Łukasz Serafin 

Ad.4. Podjęcie uchwał: 

a) Magdalena Skura Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM  

w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Nowa Dęba na 2024 rok. Poinformowała,  

że w przedłożonym projekcie uchwały po stronie dochodowej wprowadzono: nadwyżkę środków 

w rozdziale melioracje wodne, drogi publiczne gminne, gospodarowanie mieszkaniowym zasobem 

gminy (koszty sądowe, rozliczenia z lat ubiegłych), urzędy gmin (miast i miast na prawach 

powiatu); dochody z tytułu zwrotu kosztów wychowania przedszkolnego z przeznaczeniem na 

zakup usług przedszkolnych w innych gminach; odszkodowanie z tytułu uszkodzenia bramy na 

terenie ZPO z przeznaczeniem na jej remont; otrzymaną darowiznę na rzecz SP w Jadachach; 

darowizna na rzecz Przedszkola nr 5 z przeznaczeniem na zakup tablicy interaktywnej;  
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rozliczenie kosztów zużycia mediów w budynku, w części należącej do Żłobka Miejskiego,  

z przeznaczeniem na wydatki bieżące w placówce. Po stronie wydatkowej: zwiększa się wydatki 

bieżące w rozdziale melioracje wodne (zakup paliwa oraz remont kosy na potrzeby sołectw), 

promocja jednostek samorządu terytorialnego, pozostała działalność, Ochotnicze Straże Pożarne 

(remont elektryki OSP Cygany; niewykorzystane środki z tytułu dotacji celowych, udzielanych  

z programu profilaktyki, przeznacza się na zakup materiałów, wyposażenia oraz zakup usług 

pozostałych; wprowadza się zwrot nadwyżki środków z tytułu kar i opłat za usuwanie drzew, 

zgodnie z ustawą o ochronie środowiska, w następnym roku za rok poprzedni, kwota ta podlega 

wpłacie do WFOŚiGW. Wydatki majątkowe: wprowadza się nowe zadania inwestycyjne pn. plac 

zabaw przy świetlicy SP nr 2 (projekt techniczny), plac zabaw na działce nr ewidencyjny 108/8 

(projekt techniczny). Zwiększa się wydatki na zadania: termomodernizacja i remont budynku 

użyteczności publicznej, rewitalizacja obszarów wiejskich w sołectwie Alfredówka, inwestycje 

oświetleniowe w mieście i gminie Nowa Dęba (oświetlenie ul. Broniewskiego), wykonanie 

parkingu na działce nr ewidencyjny 1335 w sołectwie Cygany. Po otwarciu ofert przetargowych 

ww. inwestycji, zaplanowane środki okazały się niewystarczające. Zwiększa się wydatki na wykup 

gruntów i nieruchomości, odszkodowania za przejęcie gruntów pod budowę drogi gminnej na 

Osiedlu Północ. Środki na zmiany w wydatkach majątkowych zabezpiecza się z zadania Budowa 

zadaszenia o stałej konstrukcji boiska wielofunkcyjnego przy Szkole Podstawowej Tarnowska 

Wola (zadanie nierealizowane). Następnie Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji 

Budżetowej o opinię. Przewodniczący komisji radny Dariusz Róg poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań w związku z przedstawionym projektem uchwały 

nie było. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR V/33/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE ZMIAN W BUDŻECIE MIASTA I GMINY NOWA DĘBA NA 2024 ROK 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Stanisław Rawski, 

Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz 

Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Hubert Kopeć, Anita Nowotko-Chmielowiec, Łukasz Serafin 

b) Magdalena Skura Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM  

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia 

stawki takiej opłaty oraz zwolnienia z opłaty. Poinformowała, iż zgodnie z ustawą o utrzymaniu 

czystości i porządku w gminie, gminy mają obowiązek odbioru, transportu i zagospodarowania 

odbieranych odpadów komunalnych. W okresie ostatnich 2 lat widoczny jest stały wzrost kosztów 

zagospodarowania odpadów komunalnych oraz ich odbioru i transportu do Zakładu 

Unieszkodliwiania Odpadów w Stalowej Woli. Zgodnie z zawiadomieniem Miejskiego Zakładu 

Komunalnego w Stalowej Woli, stawki opłat za zagospodarowanie odpadów wzrosły od 1 lipca 

br. średnio o 18,5%. Gmina ponosi ww. koszty, a od 1 stycznia 2022 r. nie zostały zmienione 

stawki opłat, które ponoszą mieszkańcy. W związku z tym, w roku ubiegłym z budżetu gminy 
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dopłacono do systemu śmieciowego około 400 000 zł, ponieważ dochody bieżące nie pokryły 

kosztów systemu. Proponuje się zwiększenie stawek opłat za odbiór odpadów komunalnych 

średnio o 10%, co prawdopodobnie nie pokryje kosztów funkcjonowania systemu odbioru  

i zagospodarowania odpadów w gminie, ale zmniejszy kwotę dopłacaną z budżetu. Następnie 

Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji Budżetowej oraz Komisji Gospodarki Przestrzennej, 

Inwestycji, Ochrony środowiska i Rolnictwa o opinię. Przewodniczący komisji radni Dariusz Róg 

oraz Damian Wolan poinformowali, że komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

W dyskusji głos zabrał radny Wojciech Kasica, który zwrócił się do burmistrza z pytaniem „ile 

będzie wynosiła podwyżka i dlaczego ona jest”. Burmistrz Wiesław Ordon wyjaśnił,  

iż podwyższenie opłaty wiąże się z tym, iż od 1 lipca br. zwiększone zostały stawki w Regionalnej 

Instalacji Przerobu Odpadów Komunalnych w Stalowej Woli. Poinformował, że gmina 

utrzymywała w miarę niskie stawki i obowiązywały one przez 2,5 roku i aby nadal utrzymywać 

takie stawki trzeba by było dopłacać z budżetu gminy i nie realizować wielu zadań własnych, które 

gmina musi zrealizować i są obowiązkowe. Zaznaczył, że ta podwyżka jedynie zmniejszy to,  

co by mogło być, gdyby wszystko z budżetu sfinansować, ale niestety nie rozwiąże to problemu  

i na przyszłość trzeba będzie z tego budżetu znaczące środki dołożyć. Dodał, iż zwiększy się 

wysokość opłaty od mieszkańca z 24,00 zł na 26,50 zł, w przypadku osób, które nie posiadają 

kompostowników, ta opłata będzie wynosić 35,50 zł, czyli na jednego mieszkańca podwyżka 

wynosi 2,50 zł. Głos również zabrał radny Stanisław Skimina, który podkreślił, że na temat 

podwyżki opłat, radni dosyć dogłębnie dyskutowali na komisji, ale chce dopowiedzieć, że poważną 

sprawą w gminie jest sprawa segregacji śmieci. W gospodarstwach jednorodzinnych ten problem 

można bez problemu opanować, natomiast problem będzie na pewno znacznie trudniejszy do 

opanowania w zabudowie wielorodzinnej. Dodał, iż należy podjąć działania np. poprzez różnego 

rodzaju informacje, że śmieci niesegregowane są bardzo drogie, i jeżeli to nie zostanie w jakiś 

sposób wyegzekwowane, to dalej będzie następowało powiększanie się luki między zbiórką, 

odpłatnościami a kosztami. Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR V/34/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE WYBORY METODY USTALENIA OPŁATY ZA GOSPODAROWANIE 

ODPADAMI KOMUNALNYMI, USTALENIA STAWKI TAKIEJ OPŁATY ORAZ 

ZWOLNIENIA Z OPŁATY 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (10) Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna 

Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (2) Tomasz Dziemianko, Tomasz Wolan 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Hubert Kopeć, Anita Nowotko-Chmielowiec, Łukasz Serafin 

c) Maria Tomczyk MGOPS w Nowej Dębie przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM 

w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

sąsiedzkie oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, a także 

trybu ich pobierania. Poinformowała, że na mocy Ustawy z dnia 28 lipca 2023 r. o zmianie ustawy 
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o pomocy społecznej oraz niektórych innych ustaw, nałożono na gminę obowiązek realizacji  

w ramach zadań własnych nowego zadania, tj. usług opiekuńczych, sąsiedzkich. Dodała, że art. 50 

ust. 6a Ustawy o pomocy społecznej stanowi, że w przypadku organizowania przez gminę usług 

opiekuńczych w formie usług sąsiedzkich, rada gminy w uchwale dotyczącej warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, określa także szczegółowe warunki 

przyznawania usług sąsiedzkich, wymiar i zakres usług sąsiedzkich oraz sposób rozliczania 

wykonywania takich usług. Następnie Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji Sportu, 

Zdrowia, Spraw Statutowych i Społecznych o opinię. Przewodniczący komisji radny Stanisław 

Rawski poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań w związku  

z przedstawionym projektem uchwały nie było. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR V/35/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE OKREŚLENIA SZCZEGÓŁOWYCH WARUNKÓW PRZYZNAWANIA I 

ODPŁATNOŚCI ZA USŁUGI OPIEKUŃCZE SĄSIEDZKIE ORAZ SZCZEGÓŁOWYCH 

WARUNKÓW CZĘŚCIOWEGO LUB CAŁKOWITEGO ZWOLNIENIA Z OPŁAT,  

A TAKŻE TRYBU ICH POBIERANIA 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Stanisław Rawski, 

Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz 

Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Hubert Kopeć, Anita Nowotko-Chmielowiec, Łukasz Serafin 

d) Grzegorz Ordon BOJS w Nowej Dębie przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały RM  

w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Nowa Dęba oraz określenia granic obwodów. Poinformował, że przedmiotowy projekt uchwały 

jest konsekwencją prawomocnego wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Rzeszowie 

z dnia 3 listopada 2023 r. stwierdzającego nieważność uchwały nr XLVIII/562/2023 Rady 

Miejskiej w Nowej Dębie z dnia 29 marca 2023 r. w sprawie likwidacji Publicznej Szkoły 

Podstawowej w Alfredówce. Jednocześnie w związku z tym, iż nadano nową nazwę ulicy,  

tj. ul. Miła w Nowej Dębie, należy przypisać ją do obwodu Szkoły Podstawowej nr 2 w Nowej 

Dębie oraz wychodząc naprzeciw oczekiwaniom mieszkańców sołectwa Cygany, Szkoła 

Podstawowa im. Fabiana Dury obejmuje swym obwodem sołectwo Cygany. Następnie 

Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji Oświaty i Kultury o opinię. Przewodniczący komisji 

radny Stanisław Skimina poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

W dyskusji głos zabrał radny Wojciech Kasica, prosił, aby pochylić się nad tematem związanym  

z brakiem stołówki w Szkole Podstawowej nr 2 w Nowej Dębie. Przewodnicząca obrad 

poinformowała, że jest to temat do przedyskutowania na następnym posiedzeniu komisji oświaty. 

Więcej pytań nie było. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR V/36/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE USTALENIA PLANU SIECI PUBLICZNYCH SZKÓŁ PODSTAWOWYCH 

PROWADZONYCH PRZEZ GMINĘ NOWA DĘBA ORAZ OKREŚLENIA GRANIC 

OBWODÓW 
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Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Stanisław Rawski, 

Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz 

Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Hubert Kopeć, Anita Nowotko-Chmielowiec, Łukasz Serafin 

e) Grzegorz Ordon BOJS w Nowej Dębie przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały RM  

w sprawie przekazania do prowadzenia w drodze umowy Publicznej Szkoły Podstawowej im. Św. 

Jadwigi Królowej w Alfredówce, Stowarzyszeniu Veritas et Bonum z siedzibą w Alfredówce. 

Poinformował, iż zgodnie z art. 9 Ustawy z dnia 14 grudnia Prawo oświatowe, jednostka 

samorządu terytorialnego będąca organem prowadzącym szkołę liczącą nie więcej niż 70 uczniów, 

na podstawie uchwały organu stanowiącego tej jednostki oraz po uzyskaniu pozytywnej opinii 

organu sprawującego nadzór pedagogiczny, może przekazać w drodze umowy osobie prawnej 

niebędącej jednostką samorządu terytorialnego lub osobie fizycznej prowadzenie takiej szkoły. 

Rada Miejska w Nowej Dębie w 2022 r. podjęła uchwałę intencyjną w sprawie zamiaru likwidacji 

Publicznej Szkoły Podstawowej im. Świętej Jadwigi Królowej w Alfredówce. W marcu 2023 r. 

została podjęta uchwała o likwidacji szkoły, a od 1 września 2023 r. szkoła została praktycznie 

zlikwidowana, pracownicy zostali zwolnieni, budynek został przekazany stowarzyszeniu do 

prowadzenia szkoły niepublicznej. Obecnie uczniowie uczą się w Niepublicznej Szkole 

Podstawowej prowadzonej przez Stowarzyszenie Veritas Et Bonum w Alfredówce. W dniu 18 

czerwca 2024 r. Stowarzyszenie Veritas Et Bonum skierowało pismo do burmistrza miasta i gminy 

Nowa Dęba o przekazanie temu stowarzyszeniu zadań związanych z prowadzeniem Publicznej 

Szkoły Podstawowej im. Świętej Jadwigi w Alfredówce. Przekazanie prowadzenia ww. szkoły 

innemu podmiotowi podyktowane jest wyjściem naprzeciw oczekiwaniom środowiska rodziców  

i społeczności Alfredówki reprezentowanych przez Stowarzyszenie Veritas Et Bonum. Następnie 

Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji Oświaty i Kultury o opinię. Przewodniczący komisji 

radny Stanisław Skimina poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

W dyskusji głos zabrał Kazimierz Wąsik prezes Oddziału ZNP, który podziękował radnym  

i burmistrzowi, którzy w minionej kadencji podkreślali, że jest sens, by ta szkoła była szkołą 

publiczną oraz tym, którzy przyczynili się do tego, że ten temat powrócił. Podkreślił, że związki 

zawodowe zawsze były za tym, aby to było szkoła publiczna, żeby to służyło dobru dzieci, 

młodzieży i całemu społeczeństwu w Alfredówce. Zwrócił się z prośbą do radnych by ta uchwała 

podczas tej sesji została przyjęta przez Radę Miejską w Nowej Dębie. Więcej pytań nie było. 

Przewodnicząca zamknęła dyskusję.  

Głosowanie: UCHWAŁA NR V/37/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE PRZEKAZANIA DO PROWADZENIA W DRODZE UMOWY 

PUBLICZNEJ SZKOŁY PODSTAWOWEJ IM. ŚW. JADWIGI KRÓLOWEJ  

W ALFREDÓWCE, STOWARZYSZENIU VERITAS ET BONUM Z SIEDZIBĄ  

W ALFREDÓWCE 
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Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (10) Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna 

Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Tomasz Dziemianko, Tomasz Wolan 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Hubert Kopeć, Anita Nowotko-Chmielowiec, Łukasz Serafin 

f) Grzegorz Ordon BOJS w Nowej Dębie przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały RM  

zmieniająca uchwałę w sprawie opłat za pobyt dziecka w Żłobku Miejskim w Nowej Dębie. 

Poinformował, że zgodnie z art. 58 ust. 1 Ustawy z dnia 4 kwietnia o opiece nad dziećmi do lat 3, 

rada gminy w drodze uchwały ustala wysokość opłaty za pobyt dziecka w żłobku oraz maksymalną 

wysokość opłaty za wyżywienie. Z dniem 1 października 2024 r. wchodzi w życie Ustawa z dnia 

15 maja 2024 r. o wspieraniu rodziców w aktywności zawodowej oraz wychowaniu dziecka 

„Aktywny rodzic", która wprowadza nowe świadczenie „aktywnie w żłobku". Dodał, że wysokość 

świadczenia wynosić będzie 1 500,00 zł miesięcznie, w przypadku dziecka niepełnosprawnego 

1 900,00 zł miesięcznie, jednak nie więcej, niż kwota ponoszonej opłaty za pobyt dziecka w tych 

instytucjach, przy czym kwota opłaty za pobyt nie może być wyższa niż 2 200,00 zł miesięcznie.  

W chwili obecnej, opłata stała za pobyt dziecka w żłobku wynosi 18% minimalnego 

wynagrodzenia za pracę, tj. 774,00 zł, a koszt utrzymania jednego dziecka w żłobku wynosi 

1 641,08 zł. Podniesienie wysokości tej opłaty z dniem 1 października 2024 r. z 18% na 37% 

minimalnego wynagrodzenia za pracę, podwyższy opłatę za żłobek do kwoty 1 591,00 zł,  

co w konsekwencji, przy wprowadzonym nowym świadczeniu otrzymywanym przez rodziców  

z ZUS, obniży opłatę rodzica za pobyt dziecka w żłobku do około 100,00 zł. Następnie 

Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji Budżetowej oraz Komisji Oświaty i Kultury o opinię. 

Przewodniczący komisji radni Dariusz Róg oraz Stanisław Skimina poinformowali, że komisje 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Pytań w związku z przedstawionym projektem 

uchwały nie było.  

Głosowanie: UCHWAŁA NR V/38/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE 

ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ W SPRAWIE OPŁAT ZA POBYT DZIECKA W ŻŁOBKU 

MIEJSKIM W NOWEJ DĘBIE 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Stanisław Rawski, 

Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz 

Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Hubert Kopeć, Anita Nowotko-Chmielowiec, Łukasz Serafin 

g) Sekretarz Gminy Elżbieta Gil przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM uchylająca 

uchwałę w sprawie ustanowienia świadczenia na rzecz rodziny „bon żłobkowy”. Poinformowała, 

iż świadczenie na rzecz rodziny „bon żłobkowy" zostało wprowadzone uchwałą rady miejskiej  
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w 2020 r. i jego celem było wspieranie rodzin z dziećmi w wieku od 1 roku do 3 lat w ponoszeniu 

przez nich kosztów opłaty za pobyt dziecka w niepublicznym żłobku. Z dniem 1 października 2024 

r. wchodzi w życie ustawa z dnia 15 maja 2024 r. o wspieraniu rodziców w aktywności zawodowej 

oraz wychowaniu dziecka „Aktywny rodzic", która m.in. wprowadza nowe świadczenie „aktywnie 

w żłobku". Świadczenie „aktywnie w żłobku" zastąpi obecnie funkcjonujące, mniej korzystne 

dofinansowanie obniżenia opłaty rodzica za pobyt dziecka w żłobku w kwocie 400,00 zł 

miesięcznie na dziecko. Następnie Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji Budżetowej oraz 

Komisji Sportu, Zdrowia, Spraw Statutowych i Społecznych o opinię. Przewodniczący komisji 

radni Dariusz Róg oraz Stanisław Rawski poinformowali, że komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały. Pytań w związku z przedstawionym projektem uchwały nie było.  

Głosowanie: UCHWAŁA NR V/39/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE 

UCHYLAJĄCA UCHWAŁĘ W SPRAWIE USTANOWIENIA ŚWIADCZENIA NA 

RZECZ RODZINY „BON ŻŁOBKOWY” 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Stanisław Rawski, 

Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz 

Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Hubert Kopeć, Anita Nowotko-Chmielowiec, Łukasz Serafin 

Przewodnicząca obrad Beata Kosior zarządziła przerwę w obradach celem zebrania się Komisji 

Budżetowej. Przerwa trwała od godz. 16.55 do godz. 17.04. Po przerwie Przewodnicząca 

przystąpiła do dalszej części obrad.  

h) Mieczysław Nalepa Kierownik Referatu SK przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały RM 

w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania porządku i czystości na terenie gminy. 

Poinformował, że podjęcie uchwały wynika z konieczności zmiany jej zapisów w zakresie 

dotyczącym częstotliwości odbierania wybranych frakcji odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości. Przedłożony projekt uchwały przewiduje zmniejszenie częstotliwości odbierania 

od właścicieli nieruchomości takich odpadów jak papier, tektura i szkło, w przypadku 

nieruchomości o zabudowie jednorodzinnej, z 1 raz w miesiącu na 1 raz na 2 miesiące. Popiół  

z palenisk domowych, w przypadku nieruchomości o zabudowie jednorodzinnej, z 1 raz  

w miesiącu na 1 raz w miesiącu w okresie od września do kwietnia. Konieczność wprowadzenia 

zmian w uchwale wynika z obserwacji funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami 

komunalnymi oraz wniosku PGKiM sp. z o.o. w Nowej Dębie, które zajmuje się odbiorem 

odpadów komunalnych od mieszkańców gminy Nowa Dęba. Następnie Przewodnicząca RM 

zwróciła się do Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony Środowiska i Rolnictwa  

o opinię. Przewodniczący komisji radny Damian Wolan poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. W dyskusji głos zabrał radny Wojciech Kasica zadając pytanie  

„Czy we wniosku skierowanym od PGKiM odnośnie tego regulaminu, była propozycja 

zmniejszenia częstotliwości wywozu odpadów zmieszanych z blokowisk?...Nie ma w regulaminie 

tej zmiany”. Burmistrz Wiesław Ordon wyjaśnił, „… nie ma, ponieważ regulamin przewiduje taką 
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możliwość, natomiast umowa pomiędzy PGKiM a gminą przewiduje częstotliwość 5 razy w ciągu 

tygodnia a regulamin mówi „nie mniej, niż” i tak to było do tej pory…”. Dodał, że prezes spółki 

podczas rozmowy proponował, aby zastanowić się nad kolejna umową, by zmienić tę 

częstotliwość, dlatego że śmieciarki nie zawsze są wypełnione w ciągu 5 dni. Zaznaczył, iż takie 

propozycje będzie można wprowadzić, kiedy będzie zawierana nowa umowa. Więcej pytań nie 

było.  

Głosowanie: UCHWAŁA NR V/40/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE UCHWALENIA REGULAMINU UTRZYMANIA PORZĄDKU                                        

I CZYSTOŚCI NA TERENIE GMINY 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Stanisław Rawski, 

Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz 

Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Hubert Kopeć, Anita Nowotko-Chmielowiec, Łukasz Serafin 

i) Mieczysław Nalepa Kierownik Referatu SK przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały RM 

w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

Poinformował, iż zmiana uchwały, wynika przede wszystkim z konieczności dostosowania jej 

zapisów do zapisów regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Nowa Dęba  

w zakresie dotyczącym częstotliwości odbierania wybranych frakcji odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości. Następnie Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji Gospodarki 

Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony Środowiska i Rolnictwa o opinię. Przewodniczący komisji 

radny Damian Wolan poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

W dyskusji głos zabrał radny Wojciech Kasica, który zwrócił się do burmistrza z prośbą  

o rozwiązanie problemu w sprawie odbioru odpadów przez PSZOK, gdyż mieszkańcy nie mogą 

oddać do odbioru odpadów takich jak styropian, wełna czy papa. Burmistrz odpowiedział, iż spółka 

nie chce przyjmować tych odpadów, ponieważ nie znajduje sposobu na ich zagospodarowanie. 

Natomiast gmina uzgodniła z firmą FCC w Machowie, że takie odpady od mieszkańców będzie 

przyjmować, zgodnie z ich obowiązującym cennikiem opłat. Głos zabrał radny Damian Wolan, 

który dodał, by również pochylić się nad problemem odbioru szkła z okien, ponieważ PGKiM 

domaga się, by takie szkło potłuc i spakować do worka, co dla wielu ludzi jest dosyć 

problematyczne. Więcej pytań nie było.  

Głosowanie: UCHWAŁA NR V/41/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE OKREŚLENIA SZCZEGÓŁOWEGO SPOSOBU I ZAKRESU 

ŚWIADCZENIA USŁUG W ZAKRESIE ODBIERANIA ODPADÓW KOMUNALNYCH 

OD WŁAŚCICIELI NIERUCHOMOŚCI I ZAGOSPODAROWANIA TYCH ODPADÓW 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne 

ZA (12) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Stanisław Rawski, 

Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz 

Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Hubert Kopeć, Anita Nowotko-Chmielowiec, Łukasz Serafin 

j) Sekretarz Gminy Elżbieta Gil przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM w sprawie 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości. Poinformowała, że firma Novamax sp. z o.o. 

wystąpiła z wnioskiem o wydzierżawienie części działki nr ewidencyjny 872/7 o powierzchni 20 

m2, położonych w obrębie Dęba, miasto Nowa Dęba, z przeznaczeniem na działalność sezonowej 

sprzedaży lodów. Następnie Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji Gospodarki 

Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony Środowiska i Rolnictwa o opinię. Przewodniczący komisji 

radny Damian Wolan poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

W dyskusji głos zabrał radny Wojciech Kasica, który zwrócił się do burmistrza z pytaniem „jaki 

jest problem z tymi lodami koło PKS-u?”. Burmistrz odpowiedział, iż firma uzyskała zgodę na 

wejście na teren gminy oraz na wykonanie przyłącza energetycznego i po wykonaniu przyłącza  

i zabezpieczeniu obiektu, w sposób jaki został ustalony, zadanie sprzedaży lodów chyba się 

rozpocznie. Więcej pytań nie było.  

Głosowanie: UCHWAŁA NR V/42/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE   WYRAŻENIA ZGODY NA WYDZIERŻAWIENIE NIERUCHOMOŚCI 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Stanisław Rawski, 

Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz 

Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Hubert Kopeć, Anita Nowotko-Chmielowiec, Łukasz Serafin 

k) Sekretarz Gminy Elżbieta Gil przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM w sprawie   

wyrażenia woli kontynuacji członkostwa Gminy Nowa Dęba w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa 

Rybacka Puszczy Sandomierskiej w okresie programowania 2021-2027. Poinformowała,  

iż obecnie prowadzone są działania zmierzające do opracowania nowej Lokalnej Strategii 

Rozwoju, której realizacja będzie współfinansowana wyłącznie ze środków Fundusze Europejskie 

dla Rybactwa na lata 2021-2027. O wsparcie realizacji operacji będą mogły ubiegać się nie tylko 

gminy będące członkami LGR, ale także organizacje pozarządowe, podmioty gospodarcze oraz 

podmioty prowadzące działalność rybacką. Następnie Przewodnicząca RM zwróciła się do 

Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony Środowiska i Rolnictwa o opinię. 

Przewodniczący komisji radny Damian Wolan poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. Pytań w związku z przedstawionym projektem uchwały nie było.  
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Głosowanie: UCHWAŁA NR V/43/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE WYRAŻENIA WOLI KONTYNUACJI CZŁONKOSTWA GMINY NOWA 

DĘBA W STOWARZYSZENIU LOKALNA GRUPA RYBACKA PUSZCZY 

SANDOMIERSKIEJ W OKRESIE PROGRAMOWANIA 2021-2027 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Stanisław Rawski, 

Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz 

Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Hubert Kopeć, Anita Nowotko-Chmielowiec, Łukasz Serafin 

l) Sekretarz Gminy Elżbieta Gil przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM w sprawie   

zmiany Statutu Samorządowego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Nowej Dębie. Poinformowała,  

iż Obowiązujący statut Samorządowego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Nowej Dębie stanowi,  

że kandydat na stanowisko dyrektora jednostki wyłaniany jest w postępowaniu konkursowym  

i zatrudniany na czas określony, nie krótszy, niż 1 rok i nie dłuższy, niż 5 lat. W przedłużonym 

projekcie uchwały proponuje się dokonanie zmiany ww. zapisu poprzez wskazanie nowego 

brzmienia § 7, a mianowicie: „Ośrodkiem kieruje dyrektor, który jest zatrudniany przez burmistrza 

miasta i gminy". Proponowany zapis podyktowany jest zmianą Ustawy Kodeks pracy dotyczącą 

ograniczenia zawierania umów o pracę na czas określony. Następnie Przewodnicząca RM zwróciła 

się do Komisji Sportu, Zdrowia, Spraw Statutowych i Społecznych o opinię. Przewodniczący 

komisji radny Stanisław Rawski poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. Pytań w związku z przedstawionym projektem uchwały nie było. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR V/44/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE ZMIANY STATUTU SAMORZĄDOWEGO OŚRODKA SPORTU  

I REKREACJI W NOWEJ DĘBIE 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (11) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Stanisław Rawski, 

Dariusz Róg, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława 

Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Joanna Serafin 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Hubert Kopeć, Anita Nowotko-Chmielowiec, Łukasz Serafin 

m) Sekretarz Gminy Elżbieta Gil przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM w sprawie   

zmiany Statutu Biura Obsługi Jednostek Samorządowych w Nowej Dębie. Poinformowała,  

iż obowiązujący statut Biura Obsługi Jednostek Samorządowych w Nowej Dębie stanowi,  

że biurem kieruje dyrektor, który jest powoływany i odwoływany przez burmistrza miasta i gminy 

Nowa Dęba. W przedłożonym projekcie uchwały proponuje się dokonanie zmiany ww. zapisu 

poprzez wskazanie nowego brzmienia § 6, a mianowicie „Biurem kieruje dyrektor, który jest 
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zatrudniany przez burmistrza miasta i gminy". Następnie Przewodnicząca RM zwróciła się do 

Komisji Sportu, Zdrowia, Spraw Statutowych i Społecznych o opinię. Przewodniczący komisji 

radny Stanisław Rawski poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pytań w związku z przedstawionym projektem uchwały nie było. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR V/45/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE ZMIANY STATUTU BIURA OBSŁUGI JEDNOSTEK 

SAMORZĄDOWYCH W NOWEJ DĘBIE. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (11) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Stanisław Rawski, 

Dariusz Róg, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława 

Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Joanna Serafin 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Hubert Kopeć, Anita Nowotko-Chmielowiec, Łukasz Serafin 

n) Magdalena Skura Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM  

w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania wykraczającego poza 

rok budżetowy 2024. Poinformowała, że 29 listopada 2023 r. została podjęta uchwała w sprawie 

upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania wykraczającego poza rok 

budżetowy 2023 na zadanie bieżące: Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego miasta  

i gminy Nowa Dęba – plan ogólny. Kwota zabezpieczona na to zadanie na lata 2024-2025 wynosiła 

170 000 zł. Ogłoszony przetarg nie wyłonił wykonawcy. Szacowany koszt na dzień dzisiejszy to 

220 000 zł i będzie stanowił podstawę do przeprowadzenia dalszego trybu zamówienia 

publicznego. Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego jest długotrwałym zadaniem 

bieżącym, obowiązkowym i niezbędnym do dalszego rozwoju gminy, nie jest możliwy do 

realizacji w roku bieżącym, dlatego koniecznym staje się zaciągnięcie zobowiązania na rok 2025  

i 2026. Następnie Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji Budżetowej o opinię. 

Przewodniczący komisji radny Dariusz Róg poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. Pytań w związku z przedstawionym projektem uchwały nie było. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR V/46/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE UPOWAŻNIENIA DO ZACIĄGNIĘCIA ZOBOWIĄZANIA NA 

REALIZACJĘ ZADANIA WYKRACZAJĄCEGO POZA ROK BUDŻETOWY 2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Stanisław Rawski, 

Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz 

Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Hubert Kopeć, Anita Nowotko-Chmielowiec, Łukasz Serafin 
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Ad.5 

Sekretarz Gminy Elżbieta Gil przedstawiła treść Oświadczenie Rady Miejskiej w Nowej Dębie  

w sprawie lokalizacji instalacji termicznego przetwarzania odpadów. Oświadczenie dotyczy 

wyrażenia akceptacji dla działań podejmowanych przez mieszkańców sołectwa Chmielów, gmina 

Nowa Dęba, sprzeciwiających się lokalizacji przedsięwzięcia polegającego na budowie instalacji 

termicznego przetwarzania odpadów pn. „energia dla Tarnobrzega”, zlokalizowanego na działkach 

ewid. nr 957/63, 957/75, 957/76, 957/104, 957/105,957/106 i 957/109 w obrębie 11 Maków przy 

ul. Chmielowskiej w Tarnobrzegu, W dyskusji głos zabrał radny Wojciech Kasica, który zwrócił 

się z pytaniem „czy już wiemy, jakie jest stanowisko nowego prezydenta Tarnobrzega w tej 

sprawie…”. Burmistrz odpowiedział: „Byliśmy na spotkaniu z panem prezydentem, ale nie 

chciałbym dzisiaj wyrażać stanowiska, dopóki nie będzie ono oficjalnie przedstawione w mieście 

Tarnobrzeg”. Więcej pytań nie było. Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję i poddała pod 

głosowanie oświadczenie wyrażającego poparcie bądź nie. 

Głosowano: OŚWIADCZENIE NR 1/V/2024/O RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE LOKALIZACJI INSTALACJI TERMICZNEGO PRZETWARZANIA 

ODPADÓW 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Stanisław Rawski, 

Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz 

Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Hubert Kopeć, Anita Nowotko-Chmielowiec, Łukasz Serafin 

Ad.6. Zapytania i wnioski mieszkańców. 

W punkcie zapytania i wnioski mieszkańców nikt nie zabrał głosu. 

Ad.7.Wolne wnioski i informacje. 

Głos zabrali: 

- Przewodnicząca RM Beata Kosior odczytała list otwarty przedstawicieli Samorządu Gminy 

Nowa Dęba do Prezesa Zarządu PGKiM Sp. z o.o. w Nowej Dębie Andrzeja Chejzdrala w sprawie 

cen za wodę i ścieki.  

- Radny Wojciech Kasica poruszył temat w sprawie poprawy jakości rowu melioracyjnego na  

ul. Smugowej oraz wycinki drzew przy ul. Borowej, które zagrażają bezpieczeństwu.  

- Radny Tomasz Wolan poinformował, iż w kwestii złożonego wniosku o przeznaczenie środków, 

które pozostały tj. 16 000 zł po przetargu na plac zabaw w Jadachach uważa, iż wyraźnie został 

wniosek sprecyzowany, aby zakupić za to szafki dla dzieci na podręczniki. Następnie zadał pytanie, 

czy jakby nie było tego wniosku, to nie byłoby ZWP dostosowywane.  

- Radny Damian Wolan zwrócił się z prośbą o wyczyszczenie przejazdu na ul. Polnej  

w Chmielowie oraz utwardzenie kamieniem tej ulicy. Również zgłosił, iż zniknął słup  

z oznaczeniem ulicy Weneckiej i prosi o zamontowanie nowego słupa. 

- Radny Marian Tomczyk zwrócił się do burmistrza z prośbą o przybliżenie rozmowy ze spotkania 

jakie odbyło się z władzami Tarnobrzega oraz z władzami Kopalni Siarki Machów.  
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- Radny Stanisław Skimina zwrócił się z pytaniem do burmistrza, kiedy przewidywane jest 

rozpoczęcie wykonania cząstkowych remontów dróg gminnych oraz kiedy przewiduje się koszenie 

traw na poboczach dróg gminnych. 

- Radna Joanna Serafin zwróciła się z prośbą o wyczyszczenie chodnika, który prowadzi od miasta 

pod zakłady, ponieważ po ostatniej Militariadzie został on popisany. Również prosiła  

o zamontowanie wzdłuż wspomnianego chodnika koszy na śmieci.  

- Radny Damian Wolan zwrócił się z pytaniem, czy byłaby możliwość montażu lustra przy 

wyjeździe z ul. Słonecznej w Chmielowie, ponieważ jest tam utrudniona widoczność dla 

kierowców. 

- Burmistrz Wiesław Ordon udzielił odpowiedzi na zadane pytania. Poinformował, iż w kwestii 

drzew przy ul. Borowej, to gmina działa w granicach prawa i nie może wejść na działkę prywatną 

i wyciąć, natomiast jeśli mieszkańcy czują zagrożenie, zawsze w przypadku zdarzeń losowych 

takie zagrożenia mogą zgłaszać do straży pożarnej. Następnie w odpowiedzi na pytanie radnego 

Tomasz Wolana poinformował, iż wniosek radnego o podzielenie pieniędzy, które miały być 

przeznaczone na zakup szafek nie był jasno sprecyzowany. Dodał, „…co do szafek, czy to będą te 

pieniądze, czy inne, napisałem, że będę proponował takie rozwiązanie, które z punktu widzenia 

dzieci, rodziców, jest istotniejsze, czyli Zespół Wychowania Przedszkolnego…”. W kwestii gałęzi 

to w chwili obecnej jest robiona inwentaryzacja, natomiast jeśli uda się ustalić to będą wzywani 

mieszkańcy do wycięcia tych drzew przy drogach. Dodał, że na chwilę obecną gmina nie posiada 

znaków ani luster natomiast zostanie dokonany zakup. W kwestii czyszczenia chodnika burmistrz 

poinformował, iż jest to zadanie powiatu. Burmistrz w dalszej wypowiedzi poinformował, „…w 

ubiegłej kadencji Kopalnia Siarki Machów wystąpiła z wnioskiem o przejęcie części działek, które 

mają charakter drogowy. Niestety, jedna z działek nie była nam przekazywana, była w środku, przy 

budynkach Karabeli. W porozumieniu z radnymi ówczesnej kadencji, z obecnym tu radnym  

i z poprzednim, Panem Tomaszem Dryką z Chmielowa, ustaliliśmy, że nie będziemy przejmować 

tych działek, dopóki nie zostanie nam całość przekazana. Rozpoczęły się rozmowy z miastem 

Tarnobrzeg i jest inicjatywa, żeby przekazać nam wszystkie działki…”. Więcej pytań nie było. 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

Ad.8. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z realizacji uchwał Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca obrad poinformowała, że sprawozdanie burmistrza obejmujące okres od  

24 czerwca do 19 lipca 2024 r. było zamieszczone na eSesji, celem wcześniejszego zapoznania się.  

Następnie zwróciła się do radnych o zadawanie pytań w związku z informacją. Głos zabrał radny 

Wojciech Kasica, który zwrócił się z pytaniem w kwestii pkt.5 ppkt.4 rozbudowa drogi 

wewnętrznej oraz budowa miejsc postojowych wraz z infrastrukturą towarzyszącą w miejscowości 

Nowa Dęba, gdzie znajduje się ta droga. Burmistrz wyjaśnił, że są to drogi i parkingi przy blokach 

na ul. Kościuszki 106, 108, 110. Kolejne pytanie radnego Wojciecha Kasicy dotyczyło remontu 

pokrycia dachowego garażu przy urzędzie miasta i gminy. Odpowiedzi udzielił Mieczysław Nalepa 

Kierownik Referatu SK, który poinformował, iż obecnie dach wykonany jest z płyt betonowych, 

budynek pokryty jest płytami betono-stropowymi i papą. Obecnie planowane jest pozostawienie 

płyt stropowo-betonowych, położenie konstrukcji drewnianej i przykryciem blachą. W dyskusji 

głos zabrał radny Stanisław Skimina z prośbą o rozwinięcie w sprawach z zakresu gospodarki 

nieruchomościami pkt.6 i pkt.7 jakie tereny to dotyczy. Burmistrz odpowiedział, „… jeżeli chodzi 

o pkt.6, ogłosiliśmy nabór na drugą dotację na dofinansowanie Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków na prace restauratorskie, to są kwoty, w przypadku Chmielowa na 200 000 zł,  
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w przypadku Tarnowskiej Woli na 150 000 zł i 50 000 zł … jeśli chodzi o pkt.7 dotyczy to studium 

na teren, nad którym procedujemy w zakresie planu Chmielów Górny…”. Sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu.  

Ad.9. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodnicząca obrad poinformowała, że w okresie między sesjami wpłynęła jedna interpelacja 

od Radnego Tomasza Wolana a odpowiedź została zamieszczona na eSesji. 

Ad.10.Zamknięcie obrad. 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia, Przewodnicząca Rady Beata Kosior, podziękowała 

wszystkim za udział w obradach, po czym ogłosiła zamknięcie V sesji Rady Miejskiej w Nowej 

Dębie IX kadencji. 

 

 

Przewodnicząca Rady 

       Beata Kosior 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: Karolina Mikołajczyk 

 


